

---

Date / Datum: 11.04.2023

Time / Zeit: 16:00

Subject / Betreff: **COMMUNICATION no. 1  
MITTEILUNG Nr. 1**

Doc. No. / Dok. Nr.: 3.1

---

From / von: the Clerc of the Course / Rallyeleiter

To / an: all competitors – all teams / alle Teilnehmer – alle Teams

Numbers of pages / Seitenanzahl: 1

Attachments / Anlagen: 0 (0 pages / 0 Seiten)

---

Sehr geehrte Teilnehmer,

wir möchten auf den Wetterbericht an den Rallyetagen aufmerksam machen. Aufgrund der kalten Temperaturen und des angekündigten Niederschlags ist speziell auf SP 1/3 (Start ca. 1100m Seehöhe) und SP 10/12 (höchster Punkt ca. 1400m Seehöhe) womöglich auch mit Schnee oder Eis zu rechnen. Wir empfehlen, geeignetes Reifenmaterial vorzubereiten.

Es gelten die Reifenbestimmungen der AMF RSR. Folglich sind Winterreifen erlaubt. Spikereifen sind nicht erlaubt.

*Dear participants,*

*we would like to draw your attention to the weather forecast on the rally days. Due to the cold temperatures and the announced precipitation, snow or ice may occur especially on SS 1/3 (start at approx. 1100m above sea level) and SS 10/12 (highest point approx. 1400m above sea level). We recommend preparing appropriate tires.*

*The tire regulations of the AMF Rally Sporting Regulations apply. Therefore, winter tires are allowed. Studded tires are not allowed.*



**Georg HÖFER**  
Rallyeleiter Stv. /Deputy Clerc of the Course

*Digital Notice board published: 16:20*